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Jaarverslag secretaris 
 
In 2023 werd het 40 jarige jubileum gevierd van onze vereniging. Wat het bestuur betreft 
was deze viering, met verspreid over het jaar diverse activiteiten,  zeer geslaagd. Er is 
aandacht geschonken aan het jubileum in Rondom de Sprengen, voor elk lid was er een 
gratis polo shirt en ook zijn er vele hoodies verkocht. Meer over het jubileum is te lezen in 
het verslag van de lustrumcommissie verderop in dit jaarverslag.  
 
Verder heeft het bestuur in 2023 uitbreiding gekregen en bestaat nu uit maar liefst 8 leden. 
De huidige secretaris heeft besloten na ongeveer 6 à 7 jaar haar functie vacant te stellen en 
ruimte te bieden aan een opvolger. Een functie beschrijving is beschikbaar voor eventueel 
belangstellenden.    
 
  

Jaarverslag ledenadministratie  
 

Op 31-12-2023 had TC de Kouwenaar in totaal 224 leden, waarvan 207 spelende leden en 17 rustende 
leden. 

Ook maakten weer 13 personen gebruik van het 3-maanden ZomerChallenge lidmaatschap.   
8 mannen werden zomerlid (van 1 april t/m 15 oktober.) Zij tennissen in de wintermaanden in de hal. 

 

 
 
 
 
 
 
Jaarverslag technische commissie  
 
Even voorstellen: 
Rick kuiper, nieuw in het bestuur als technisch bestuurslid. Rol eind 2023 overgenomen van 
Maudi Veens. 
 



Georganiseerde toernooien 2023: 
30-03 t/m 02-04 Ligtenberg Makelaars 25+ Weekend Dubbeltoernooi 
In 11 van de 15 onderdelen is er gespeeld 
103 spelers ingeschreven 
 
11-09 t/m 17-09 Ligtenberg Makelaars Dubbeltoernooi 2023 
In 11 van de 33 onderdelen is er gespeeld 
84 spelers ingeschreven 
 
Voor de organisatie van deze toernooien gaan alle credits naar de toernooicommissie. 
Deze commissie is inmiddels aardig uitgebreid en hier zijn ze erg blij mee. 
 
20-08-2023 Paard/Veulen toernooi 
 
Kai geeft op dit moment ca. 20u per week les.  
 
Werving jeugd: 
Als bestuur hebben we uitgesproken graag weer jeugd te willen werven.  
Samen met de jeugdcommissie hebben we een “plan van aanpak” gemaakt en Kai hierbij 
betrokken. We hebben meerdere scholen benaderd en uitgenodigd op ons park. Kai heeft de 
gymlessen overgenomen en de kinderen enthousiast gemaakt voor tennis. 
Aansluitend hierop hebben we een flyer gemaakt, kinderen die enthousiast zijn geworden 
hadden de mogelijkheid om op 3 inloop dagen gratis te komen trainen. 
 
Acties 2024: 
Pop-up tos op 1 maart voor nieuwe leden 
Acties jeugd voorzetten 
 
Leden met ideeën, suggesties, op- of aanmerkingen op technisch gebied kunnen mij 
natuurlijk altijd aanspreken, bellen of mailen. 
 

 
Jaarverslag kantinebeheer 
  
Graag beginnen we met het bedanken van alle vrijwilligers die onze kantine het hele jaar 
draaiende houden.  Bedankt, jij maakt het verschil!  
 
We hebben afscheid genomen van Heineken op de tap. In september zijn we overgestapt 
naar Heineken flesjes. Op deze manier gaan we verspilling tegen, de omloopsnelheid kunnen 
we nu beter waarborgen, de kwaliteit is constant en we kunnen (relatief) lage prijzen blijven 
hanteren.  
 
Het is ons uitgangspunt dat de kantine een plek dient te zijn voor de leden. Dit willen we 
onder andere bereiken door onze prijzen laag te houden en de kantine gezellig te maken.  
 
 
 

https://www.toernooi.nl/sport/tournament.aspx?id=C557D23C-B974-4F2F-907C-70A21FD176AC
https://www.toernooi.nl/sport/tournament.aspx?id=7E8A6740-A9F5-41BA-8406-B6545E49C12E


Afgelopen jaar hebben wij onderstaande punten vervangen/aangekocht:  
- Nieuwe elektrische haard 

- Terrasstoelen 

- Koelkast 

- Een verhoogd dock voor de leverancier  

In verband met onze gasvrije accommodatie zijn we overgestapt op een inductiekookplaat.  
 
Omzet 
De omzet is gedaald met bijna 6% ten opzichte van 2022. Deze daling wordt grotendeels 
veroorzaakt door de hogere inkoopkosten.  
 
Ook in het jaar 2024 zijn de inkoopprijzen helaas weer verder verhoogd. Wij zullen er alles 
aan doen om onze verkoopprijzen zo laag mogelijk te houden.  
 
Onze doelstelling is om de omzet de komende jaren te verhogen door meer activiteiten te 
organiseren zoals pop-up toernooien en wintermix.  
 
Op een sportief en gezellig 2024! Tot snel in de kantine. 
 
 

 

Jaarverslag parkbeheer 
Er is afgelopen jaar veel gebeurd op het park. 
 

1. Als eerste wat herstel werkzaamheden aan de fietsenstalling, na de storm, veel daksingels 

moesten opnieuw worden vast gezet/ gesmolten. 

2. Vervolgens is de stoep, achter bij de brandweer, opgehoogd.  

3. De gashaard is vervangen door elektrisch. 

4. Terrasstoelen zijn vervangen voor snelle doorstroom stoelen. 

5. De witte tuinstoelen zijn verruild met stevige klapstoelen. 

6. Toen was er de bouw van de speeltuin. 

7. Afdakjes gemaakt boven de buiten airco units. 

8. De trekker is voorzien van nieuwe voorbanden. 

9. Er is een zeer hardnekkig en groot wespennest verwijderd. 

10. Er is baanonderhoud gepleegd volgens contract. 

11. De fietsenstalling is voorzien van stroom en verlichting. 

12. Het gas is afgesloten en het fornuis is vervangen door inductie. 

13. Er zijn 6 extra groepen bij geplaatst in het fusthok. 

14. Het leveranciershek is verplaatst en er is een docking constuctie gemaakt, zodat de laadklep 

van de vrachtwagen hierop kan rusten. 

Wat te doen in 2024 
1. Schilderen buiten opslag achterop het terrein. 

2. Buiten klok. 

3. Vervangen van de zeilen van de veranda. 



4. Tegelwerk douches. 

5. Verwijderen en afsluiten luchtkanalen. 

6. Opknappen van de bar. 

7. Tafelbladen kantine. 

8. Zitje bij de haard. 

9. Onderhoud houten buitenmeubilair. 

 
Jaarverslag sponsorcommissie 
 
In 2023 zijn er enkele sponsoren bijgekomen maar helaas hebben wij ook afscheid moeten 
nemen van enkele sponsoren. Gelukkig niet om financiële redenen, maar omdat bedrijven 
zijn gestopt of overgenomen. 
Het vinden van sponsoren blijft altijd lastig maar de commissie doet haar best. Doordat 
Gelders Service bedrijf alle duurzaamheid bij de club heeft geregeld, heeft de commissie als 
eis gesteld dat een grotere sponsoring dan alleen een bord niet voldoende is. Wij hebben 
gevraagd om een nieuwe digitale klok voor het park. Een deel van die kosten alsmede de 
volledige installatie, heeft GSB toegezegd. Het ophangen zal voor het weekend toernooi in 
2024 plaatsvinden. 
 
De vereniging heeft ook enkele winddoeken van sponsoren vervangen. Na enkele jaren 
verweren deze en wordt het aanzicht ervan op het park niet fraaier. Gezien de vervangingen 
is het aanzicht op ons fraaie park aanzienlijk verbeterd. 
Mochten leden namen van mogelijke sponsoren weten, meld het. Wij zullen dan deze 
kandidaten een fraai voorstel doen. 
 

 
Lustrumcommissie 
 
In 2023 bestond TCK Vaassen 40 jaar. Het bestuur heeft gevraagd of er leden waren die dit 
lustrum op een feestelijke wijze wilde verzorgen. 
De commissie. bestond uit Gerhard van Zuuk, Maudi Wijnbeek, Peter Bloemberg, Gertjan 
van de Braak, Oscar van Schaverbeke en deels Fabien Pas. 
Voor het gehele jaar 2023 had de commissie activiteiten gepland. Helaas ging het 
moederdag ontbijt met rommelpot niet door evenals de pub quiz. De belangstelling was te 
beperkt om dit doorgang te laten vinden. 
Wel was de sponsor middag/avond zeer succesvol. Vele sponsoren maakten gebruik van de 
uitnodiging en het was met het tennissen, de aangeklede borrel en het uitstekende eten een 
bijzonder geslaagd event. Los van het lustrum, zeker voor herhaling vatbaar. Op deze wijze 
kon TCK ook eens iets terugdoen voor onze  trouwe sponsoren. 
Op 7 oktober vond de afsluitende feestavond plaats. Een geweldig gezellige avond voor onze 
leden met aanhang. De circa 100 aanwezigen vermaakten zich kostelijk en met de live-
muziek erbij was het  een zeer geslaagde avond. Iedereen was enthousiast en bleef tot in de 
late uurtjes hangen. 
Speciale dank aan enkele leden van KCVO die de bardienst op uitstekende wijze hebben 
verzorgd. 


